
 

Protokół Nr 14/2011 

z obrad    sesji Rady Gminy  Miłkowice 

z dnia 29 listopada   2011 r. 
 

                     Obrady czternastej  sesji Rady Gminy Miłkowice odbyły się dnia  

29 listopada 2011 r.  w sali narad Urzędu Gminy. Obrady o godz. 14.00 

otworzył i prowadził   Przewodniczący Rady Gminy  Piotr Krawczyk   

 

                      Zgodnie z listą obecności w obradach  czternastej  sesji 

uczestniczyło 12 radnych  na ustawowy skład 15 radnych. W obradach sesji nie 

uczestniczyli radni : P. Barełkowski – nieobecność usprawiedliwiona oraz  P. 

Tatys i P. Wilk    nieobecność nieusprawiedliwiona 

 

Należy stwierdzić że, czternasta   sesja Rady Gminy w Miłkowicach w dniu 

29 listopada   2011  r. jest władna do podejmowania uchwał i wniosków. 

 

 W obradach uczestniczyli : 

1.  Waldemar Kwaśny – Wójt Gminy  

2.  Ludwika Duszeńko – Klancko – Sekretarz Gminy  

3.  Renata Matusiewicz – Skarbnik Gminy 

4. Jan Krawczyk – Radny rady Powiatu, 

oraz sołtysi wsi Gminy Miłkowice  

Listy obecności stanowią załącznik do protokółu z obrad sesji. 

 

Porządek obrad: 

 
1. Interpelacje  radnych. 
2. Informacja z realizacji zadań bieżących. 

3.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

- obniżenia ceny skupu żyta  do celów  wymiaru podatku rolnego, 
- ustalenia wysokości stawek należnych z tytułu podatku od nieruchomości na rok 
2012, 
- w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
- sprawie określenia wzorów  formularzy informacji  i deklaracji podatkowych, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia inkasentów podatków i opłat lokalnych 
oraz wynagradzania za inkaso, 
- wyrażenia opinii w przedmiocie planu aglomeracji „ Miłkowice „. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
5. Sprawy różne. 
 

 



Porządek obrad czternastej    sesji Rady Gminy Miłkowice  został 

przegłosowany: 

- za  – 12 radnych 

- wstrzymało się – 0 radnych 

- przeciw – 0 radnych 

 

Porządek  czternastej   sesji Rady Gminy w Miłkowicach na dzień  29 listopada  

2011 r. został przyjęty do realizacji jednogłośnie. 

 

P u n k t 1: 
               Interpelacje  radnych. 

 

Radna Ewa Rosowicz – Kobiak : 

- udzielenie pisemnego wyjaśnienia  dotyczącego  rezygnacji z projektu 

remontu remizy /świetlicy w Grzymalinie , 

- ponawiam interpelacje w sprawie zamontowania znaku ograniczenia 

tonażu na drodze  gminnej w Grzymalinie – wzmożony ruch ciężarówek  

niszczy nawierzchnie drogi oraz  stanowi niebezpieczeństwo dla innych 

użytkowników dróg, 

 

Radny Grzegorz Bürger : 

           -prośba o uzupełnienie ubytku nawierzchni w drodze gminnej w Ulesiu, 

           - wznowienie akcji zbiórka  zużytego sprzętu RTV i AGD itp. 

 

Radna Elżbieta Kiełbasa ; 

- w czasie prac przy budowie przepompowni w ramach sieci 

kanalizacyjnej w miejscowości Pątnówek przy posesji p. Malesz  został 

uszkodzony rów  melioracyjny  przebiegający przez posesję .  

Obsuwająca się ziemi zagraża zawaleniu się budynku gospodarczego  

( wiata na maszyny rolnicze) , 

 

Radny Tadeusz Gładysz : 

- postawienie znaku ograniczenia tonażu na drodze tzw „ czarna” z 

Miłkowic do Grzymalin ,gdyż dwa mostki  grożą zawaleniem, 

- postawienie znaku zakazu zatrzymywania się i postoju  lub zakaz 

wjazdu  obok posesji Banku spółdzielczego w Miłkowicach ( następuje 

blokada wyjazdu jednostki strażackiej), 

- uzupełnienie ubytku betonu na placu targowym w Miłkowicach, 

 

Radny Henryk Szczęsny: 

- utwardzenie drogi biegnącej w miejscowości Kochlice  na odcinku  od 

boiska  sportowego do sklepu  spożywczego  ( droga biegnie przez były 

majątek PGR), 



- oświetlenie przystanków autobusowych w miejscowości Kochlice  , 

- utwardzenie drogi biegnącej przez wioskę  Głuchowice w kierunku wsi 

Grzymalin ( odcinek drogi  łączącej drogę główną i kończący się za 

posesja p. Kozubek) 

- wyczyszczenie rowu gminnego  biegnącego przez Głuchowice  wzdłuż 

drogi głównej  celem jego drożności  i prawidłowego spływu wód 

gruntowych  ( na niektórych odcinkach rów jest zasypany i brak jest 

przepływu wody). 

 

Radny Józef Sieradzki : 

- zamontowanie  lampy oświetlenie ulicznego wraz ze słupem w 

miejscowości Goślinów obok posesji p. Saj i Król, 

- doprowadzenie wody ( wodociągu) do posesji p. Puszkar i Zawierucha. 

 

Radna Mirosława Stachura : 

- postawienie przystanku autobusowego we wsi Jakuszów i Jezierzany w 

kierunku z Legnicy do Miłkowic. 

 
P u n k t 2.  

              Informacja z realizacji zadań bieżących. 
Wójt Gminy Miłkowice Pan Waldemar kwaśny przedłożył informację z 

realizacji zadań bieżących : 
- koncert z okazji święta niepodległości, 

- spotkanie ze Starosta Legnickim w sprawie   rezygnacji z dokonywania 
zrzutu ścieków na pola irygacyjne w miejscowości Dobrzejów, 

- przetarg na sprzedaż działek komunalnych w miejscowości Siedliska i 
Gniewomirowice ( 3 działki), 

- ogłoszono  przetarg na zbycie pomieszczenia w ośrodku zdrowia z 

przeznaczeniem na aptekę, 
- remont budynku wspólnoty po dawnym PGR w Jakuszowie  w ramach 

tzw. ”bezzwrotnej pomocy wspólnie z Agencja Własności Rolnej Skarbu 
Państwa  

- wydano 101 dowodów osobistych, 
- zawarto umowę na dostawę energii elektrycznej 

 
P u n k t 3.    

          Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

- obniżenia ceny skupu żyta  do celów  wymiaru podatku rolnego,  
Sprawę szczegółowo przedstawiła i udzielała odpowiedzi na wynikłe w czasie 

dyskusji pytania Pani Renata Matusiewicz – Dziuba Skarbnik Gminy informując 

,że  cena 1q żyta wg Prezesa GUS wynosi 74 zł  i rada może  tą stawkę obniżyć. 

Propozycja Wójta Gminy jest obniżenie stawki 1 q żyta do 65 zł . Przy stawce 



65 zł za 1 q żyta zwiększą się dochody Gminy około 400.000, 00zł w stosunku 

do roku obecnego. 

Następnie w tym temacie głos zabrał Wójt Gminy Pan Waldemar Kwaśny  

wyjaśniając ,że cena 65 zł za 1 q żyta  jest to propozycja  po konsultacjach z 

radnymi na posiedzeniu komisji rady. 

Radny Dawid Stachura ,żeby tak nie doszło, że będziemy musieli zmniejszać 

cenę żyta i dlatego proponuje przyjąć optymalnie 42 zł za 1 q żyta 

- za – 8   głosów 

- przeciw – 4 głosy ( radny D. Stachura , radna M. Stachura ,E.Kiełbasa  

                                 i E.Rosowicz – Kobiak) 

- wstrzymało się –  0 głosów  

Uchwała nr XIV/ 91/2011  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta  do celów  

wymiaru podatku rolnego,  , została podjęta większością głosów za – 8 przy  

4 głosach przeciw i stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
- ustalenia wysokości stawek należnych z tytułu podatku od nieruchomości na 
rok 2012, 

Sprawę szczegółowo przedstawiła i udzielała odpowiedzi na wynikłe w czasie 

dyskusji pytania Pani Renata Matusiewicz – Dziuba Skarbnik Gminy- 

informując o wzroście dochodów  w roku 2012 o 110.000,00 zł stosunku do 

roku obecnego. 

- za – 12  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się –  0 głosów 

Uchwała nr XIV/ 92/2011  w sprawie ustalenia wysokości stawek należnych z 

tytułu podatku od nieruchomości na rok 2012 , została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 
 
- w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

Sprawę szczegółowo przedstawiła i udzielała odpowiedzi na wynikłe w czasie 

dyskusji pytania Pani Renata Matusiewicz – Dziuba Skarbnik Gminy- 

informując o wzroście dochodów  w roku 2012 o 40.000,00 zł stosunku do roku 

obecnego. 

- za – 10  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się –  2 głosy  ( radna M. Stachura i E. Rosowicz - Kobiak) 

Uchwała nr XIV/ 93/2011  w sprawie  wysokości stawek podatku od środków 

transportowych,  , została podjęta większością głosów za 10 przy 2 głosach 

wstrzymujących się  i stanowi załącznik do protokołu. 

 
- sprawie określenia wzorów  formularzy informacji  i deklaracji podatkowych 

- za – 12 głosów 

- przeciw – 0 głosów 



- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr XIV/ 94/2011  w sprawie określenia wzorów  formularzy informacji  i 

deklaracji podatkowych , została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 
 
 
- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia inkasentów podatków i opłat 
lokalnych oraz wynagradzania za inkaso, 

- za – 10  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 1 głosy ( radna E.Rosowicz – Kobiak ) 

Uchwała nr XIV / 95/2011  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia inkasentów 

podatków i opłat lokalnych oraz wynagradzania za inkaso , została podjęta 

większością głosów za 10 przy 1 głosie wstrzymującym się  i stanowi załącznik 

do protokołu. 
 
- wyrażenia opinii w przedmiocie planu aglomeracji „ Miłkowice „. 
Wyjaśnienia projektu uchwały dokonał inspektor Tadeusz Dec ds. gospodarki 
przestrzennej Urzędu Gminy Miłkowice – ze z naszej aglomeracji zostaje wyłączona   
miejscowość Dobroszów  na wniosek Gminy wiejskiej Chojnów. 

- za – 12 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr XIV/ 96/2011  w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie planu 

aglomeracji „Miłkowice „ , została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 
 

 
P u n k t 4.  

              Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 
Wójt Gminy Miłkowice Pan Waldemar Kwaśny udzielił odpowiedzi na 

interpelacje radnych oraz zapytania sołtysów wsi . Odpowiedzi udzieli na 
piśmie. 

Radny Powiatu Legnickiego Pan Jan Krawczyk- sprawy łamania przepisu 
np. przekroczenie tonażu samochodem ciężarowym na drodze z 

ograniczeniem ( ustawiony znak zakazu) taka sprawę należy zgłosić do 
Inspekcji Drogowej i kto złamie ten zakaz to będzie ponosił kary. 

 
 

P u n k t 5.  
                Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Krawczyk przedstwail  sprawy: 

-skargę p. Klementyny Soboń, 

-sprawozdanie z analizy złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2010. 



      Następnie ustalono terminy posiedzeń komisji stałych  w sprawie analizy 

projektu budżetu Gminy na rok 2012: 

- dnia 5.12.2011 r. godzina 14,00  

- dnia 16.12.2011 r. godzina 13,00  

oraz termin sesji na 29.12.2011 r. w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w 

Siedliskach . 

 

    Obrady  czternastej     sesji Rady Gminy Miłkowice  w dniu  

29 listopada   2011  r. zostały zamknięte  o godz. 17,00. 

         Na tym protokół z obrad  czternastej    sesji Rady Gminy  Miłkowice  

został zakończony i po przeczytaniu podpisany. 

    

 

      

Protokółowała:                                                                                

Józefa Zawisza   

                                                                                                                                                                

                   

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 


